
  

Klubbmøte  

Møtereferat  

05/10/2023  

    

Neste møte:  12/10/2023, 19:00, Busstur til Nesna   

1. Møtet starter med at alle medlemmene kan mingle sammen i 10-15 minutter.  

Dette skal vi fortsette med på alle møter.  

2. Kunngjøringer  

President ønsker alle velkommen.   

Informerer om program for dagen, og fremtidens utfordringer og gjøremål.  

 

3. 3 minutter  

Geir Gisnås starter med å fortelle om Frode Ringheim, at han ønsker å hilse masse til alle 

medlemmene, da han var ganske dårlig, og hadde dårlig samvittighet for å ikke kunne komme.  

4. Presidenten forteller om Distriktskonferansen  

Rune forteller om sine følelser for den ene foredragsholderen som var under møtet. Der han 

forteller om en ung kvinne som ble bortgifta som fikk unge i tidlig alder, og sin røffe barndom. 

Rune poengterer om Norges barnevernspolitikk som ikke henger sammen med kulturene.  

 

Presidenten forteller om en annen foredragsholder som var taxi sjåfør som var krim forfatter.  

Konklusjonen fra Rune er at han skjemmes over det norske barnevern og å være Norsk mann.  

Det blir en diskusjon mellom medlemmene om Presidentens fortelling.  

Flere eksempler fremmes.  

 

5. Mo i Rana Rotary  

Mo I Rana Rotary og Røros Rotary ønsker at Rana Rotary stiller med kr.10.000,- for å kunne 

transportere aggregatene til Ukraina.  

Det blir vedtatt at Rana skal støtte dette prosjektet med kr.10.000,-  

Det stemmes 11 stk for 0 stemmer mot.  

Haken blir at det skal fremkomme en reklame/oppmerking for Rana Rotary klubb  

 



6. Diplom til foredragsholder  

Presidenten fremmer om vi skal føre opp polio vaksiner for kr.100,- eller kr.50,-  

Setter vi lavest tall vill klubben spare kr.50,- som vi kan sette av til andre formål. Ellers kjører vi 

samme nivå som en flaske Vin.  

Det enes om at klubben beholder budsjettet til gamle vinflasker, og det skrives ikke på diplomet 

hvor mange vaksiner hvert diplom har donert. Men at det er gitt et bidrag til 

``Poliobekjempelse``. 

7. Paul Egil Forteller om sin opplevelse av Distriktskonferansen 

Paul forteller at konferansen satte igjen mange gode minner og utvidet kontaktnettet mye, han 

ble sterkt positivt overasket.  

8. Sammenslåing av klubbene  

Presidenten forteller om sin dialog med den andre klubben. Der hvor Rune presiseres at det er 

ikke aktuelt at klubbene sammenslås for øyeblikket.  

Vigleik fremmer at han hele tiden har vært positiv til sammenslåing, men mener at det ikke er 

riktig å gjøre dette under et slikt situasjon som vi er i dag. Siden Rana trenger en Lunsj og en 

ettermiddagsklubb 

9. Vimpel 

Det vedtas at Vimpel forslaget til Kjell Pedersen blir og vi bestiller opp 50stk vimpler.  

10. Vinlotteriet trekkes  

Simon Høgås Langfjell vinner.   


